

綠綠賞積分

GREEN\$



VER. 20230901

單位 Unit	回收物 * Recyclables *	綠綠賞積分 GREEN\$
每公斤 Per kilogram	紙張 Paper	10
	金屬 Metals	10
	膠樽 Plastic Bottles	80
	其他塑膠 Other Plastics	10
	玻璃樽 Glass Bottles	20
	小型電器 Small Electrical Appliances	10
	慳電膽及光管 Fluorescent Lamps and Tubes	10
	充電池 Rechargeable Batteries	10
	紙包飲品盒 Beverage Cartons	10
每件 Per piece	四電一腦 Regulated Electrical Equipment	10

*可賺取積分的最低回收物處理量為0.1公斤。參考例子：1份報紙/6個鋁罐/5個膠樽/13個外賣膠盒/1個玻璃樽/1部手提USB充電風扇/2個慳電膽或光管/10個紙包飲品盒。

* The minimum handling amount of recyclables for earning GREEN\$ is 0.1 kg. Reference examples: 1 copy of newspaper / 6 aluminum cans / 5 plastic bottles / 13 takeaway plastic boxes / 1 glass bottle / 1 mobile fan / 2 fluorescent lamps or tubes / 10 beverage cartons.

同一時間提交最少2公斤回收物，即可申請一張智能積分卡。
Visitors who drop off 2 kg recyclables at the same time can register to get a smart card.

下載「綠綠賞」手機應用程式直接登記成為綠綠賞會員，無需提交回收物。
Download the GREEN\$ Mobile App to become GREEN\$ members without minimum submission requirement.

如回收物的重量低於其最低處理量，將不獲發綠綠賞積分。
If the weight of the recyclables is lower than its minimum handling amount, no GREEN\$ will be earned.

回收時出示「綠綠賞」智能積分卡或手機應用程式上的二維碼，以賺取積分。
GREEN\$ can be earned by showing the QR code on the GREEN\$ Card or the GREEN\$ Mobile App when recycling.

綠綠賞積分適用於各個「綠在區區」回收環保站、回收便利點、回收流動點及智能回收箱。

GREEN\$ is applicable to all Recycling Stations, Recycling Stores, Recycling Spots and Smart Recycling Bins under GREEN@COMMUNITY.

綠綠賞積分的兌換率會定期檢討及更新，並不作事前通知。
GREEN\$ conversion rates will be reviewed and adjusted periodically without prior notification.



www.6green.hk

獎賞兌換表

GIFT REDEMPTION LIST



VER. (06/2023)

綠綠賞積分 GREEN\$	獎賞物 Gift items	A 或 or	獎賞物 Gift items	B
150	印尼撈麵 Indonesian Noodle		幼鹽 (450克) Table Salt (450g)	
250	快熟通心粉 Quick Serve Macaroni		紙包裝豆奶 (250毫升) Soya Bean Milk (250ml)	
300	卷裝廁紙 Soft Toilet Roll		上湯伊麵 Superior Soup Instant Noodle	
350	即食麵 Instant Noodle		即食米粉 Instant Rice Vermicelli	
400	廚房抹紙 Bamboo Kitchen Towel		穀物棒 Cereal Bar	
450	梳打餅 Soda Cracker		砂糖 (450克) Granulated Sugar (450g)	
500	上海麵 Shanghai Noodle		車仔拉麵 Ramen	
1000	即沖燕麥飲品 Instant Oats Drink		頂級香米 (1公斤) Premium Fragrant Rice (1kg)	
2000	環保手挽袋 Eco Hanging Bag		芥花籽油 (900毫升) Canola Oil (900ml)	
25	回收大步走問答卡 Q&A Card			
150	種子鉛筆 Sprout Pencil		肥料 (100克) Compost (100g)	
200	大啱鬼/慳BB襟章 Big Waster / Greeny Badge		大啱鬼拼圖 (25塊) Big Waster Puzzle (25 pieces)	
350	大啱鬼棉質毛巾 Big Waster Cotton Towel		大啱鬼拼圖 (100塊) Big Waster Puzzle (100 pieces)	
2000	基本版回收大步走 (棋盤、棋子及40張問答卡) Card Game - Basic Pack (Checkerboard, chess pieces & 40 Q&A cards)		加強版回收大步走 (80張問答卡) Card Game - Additional Pack (80 Q&A cards)	

- 換領禮物時須出示智能積分卡正本或即時展示「綠綠賞」手機應用程式所產生的二維碼。
The original copy of the smart card or the QR code generated by GREEN\$ Mobile Application should be shown for gift redemption.
- 數量有限，換完即止。
Supply of gifts is limited and available only while stocks last.

日常獎賞 Basic Gifts

精品獎賞 Special Gifts



www.6green.hk